

ENGLISH

Please read these instructions and heed all warnings.

WARNING! Do not open Jooki as there is a risk of electric shock.

RISK OF FIRE OR ELECTRIC SHOCK WHICH MAY RESULT IN PERSONAL INJURY OR DEATH. Use as instructed.

Under no circumstances should Jooki be repaired by anyone other than a MuuseLabs approved repair center, as this will invalidate the warranty. Please contact MuuseLabs Customer Support for more information.

Safe usage guidelines for Jooki

- Jooki should not be used by children under 3 years.
- For children, Jooki should only be used with Kids Safe Audio Level Mode turned on.
- Temperature range for use is between 0-40°C.
- USB cable & power supply: Jooki must only be connected to the electricity by using a USB cable and charger in good condition.
- Install in accordance with the manufacturer's instructions.
- Maintain a minimum distance of at least 6 inches (15 cm) around the speaker for sufficient ventilation.
- Do not block any ventilation openings.
- Ventilation should not be impeded by covering Jooki with items such as fabric, clothes, plastic bags, etc.
- Do not push objects into speaker's openings.
- Place speaker in a stable location so it will not fall.
- No naked (open) flame sources, such as lighted candles, should be placed on or near the speaker.
- Do not install near any heat sources such as radiators, heat registers, stoves, or other apparatus (including amplifier) that produce heat.
- Protect the power cord from being walked on or pinched particularly at plugs, convenience receptacles, and the point where they exit from the speaker.
- Only use attachments/accessories specified by MuuseLabs.
- Unplug the speaker during lightning storms or when unused for long periods of time.
- The speaker shall be disconnected from the mains by unplugging the power cord of the speaker from the AC mains receptacle.
- The socket-outlet shall be installed near the equipment and be easily accessible.
- Do not immerse product in water. Exposure to water could potentially corrode the inner electronics.

WARNING! A wet or contaminated micro-USB connector may cause excessive heat or melting and may lead to fire damage or personal injury. Always charge your speaker with a clean, dry micro-USB connector.

Maintenance and cleaning

Jooki has been built to be robust and durable, so that kids can enjoy it for a long time. However, there are few care advice to be followed:

- Keep Jooki and characters out of direct sunlight and away from any direct heat source.
- Do not drop Jooki on a hard surface.
- Do not expose Jooki to moisture or immerse it in water.
- Keep Jooki and characters clean by wiping them carefully with a slightly damp cloth.

Establish Safe Listening Volumes

WARNING! Avoid hearing damage. Listening to this product at high volumes or for extended time periods may cause permanent hearing loss. Protect your hearing by establishing safe volumes.

- For children, Jooki should only be used with Kids Safe Audio Level Mode turned on.
- Adults can override the Kids Safe Audio Level Mode. This is to be used to their own risks.
- Slowly increase the volume until you can hear it comfortably and clearly without distortion.
- Reduce volume or stop listening if you experience ringing in your ears. Have your hearing checked by a physician.
- Headset volume should also be checked.

Attachments

Using attachments not recommended by Jooki's user manual may cause hazards.

Use the USB cable provided by manufacturer, or any USB cable in good condition.

Only use chargers that comply with the Battery Charging v1.1 Specification as published by USB Implementers Forum and that bears the appropriate certifications (CE Mark for Europe, UL Mark for the US).

MuuseLabs Compliance. For Product Safety, EMC, and RF information, go to www.jooki.rocks/compliance. Maintenance is not required for product compliance.

Disposal of waste batteries. If this product contains batteries, do not dispose of them with other household waste. Instead, hand them over to the appropriate collection point for recycling. These batteries do not contain Mercury, Cadmium, or Lead above the levels defined by the battery directive 2006/66/EC.



Disposal of Electrical & Electronic Equipment. This symbol indicates that this product should not be treated as household waste. Instead hand it over to the appropriate collection point for the recycling of electrical and electronic equipment which will conserve natural resources.

Ensuring proper product and battery disposal prevents potential negative consequences for the environment and human health, which may be caused by inappropriate handling. For more information, contact your city, your local household waste disposal service, the place of purchase, or go to www.jooki.rocks/compliance.

The product or packaging will bear the following mark:



Please refer to product declaration on Jooki website for applicable CE Mark. Hereby, MuuseLabs SA - Rue du Tocsin 12, 1000 Brussels, Belgium, declares that this device is in compliance with European Directive 2014/53/EU.

The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: www.jooki.rocks/compliance

Regulatory information

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- This device may not cause harmful interference, and
- This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

WARNING: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

"Contains FCC ID: 2AN19-MW01A and IC: 23121-MW01A".

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This Device complies with Industry Canada License-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions: 1) this device may not cause interference, and 2) this device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

This Class B digital apparatus complies with Canadian ICES-003.

Operating Frequency Band in the European Union (MHz) and Maximum Radio-Frequency Power Transmitted (dBm):

	Operating band	Maximum radiated power
WiFi	2400 - 2483.5 MHz	< 20dBm
Bluetooth	2400 - 2483.5 MHz	< 10dBm
NFC	13.553 - 13.567 MHz	< 20dBuA/m @ 10m

MuuseLabs Limited Hardware Warranty - A Summary

MuuseLabs warrants that its hardware product shall be free from defects in materials and workmanship for the length of time identified on the product package beginning from the date of original retail purchase, but in no instance shall this be less than two (2) years. See <https://support.jooki.rocks> for specific warranty information about your product and procedures to act on a warranty claim.

MuuseLabs' entire liability and your exclusive remedy for any breach of warranty shall be, at MuuseLabs' option, to repair or replace the product, or to refund the price paid, provided that the hardware is returned to the point of purchase or such other place as required by law along with a receipt. Warranty protections are in addition to rights provided under local consumer laws and may vary among countries. See the full warranty information to know your consumer rights and the additional protections provided by this product warranty.

MuuseLabs Address: MuuseLabs SA - Rue du Tocsin 12, 1000 Brussels, Belgium.

For European Union Consumers Only: Please note that in the European Union, any warranty period less than two years shall be increased to two (2) years.

Manufacturer: MuuseLabs SA - Rue du Tocsin 12, 1000 Brussels, Belgium.

Importer: MuuseLabs SA - Rue du Tocsin 12, 1000 Brussels, Belgium.

Full Warranty Information: www.jooki.rocks/warranty

FRANÇAIS

Lire manuel avant utilisation et prendre en compte tous les avertissements.

AVERTISSEMENT! Ne pas ouvrir Jooki car il y a un risque d'électrocution.

RISQUE D'ÉLECTROCUTION OU D'INCENDIE POUVANT ENTRAINER DES BLESSURES CORPORELLES ET MORTELLES. Respectez les consignes d'utilisation. Jooki ne doit en aucun cas être réparé par une personne autre qu'un centre de réparation agréé par MuuseLabs, car cela invaliderait la garantie. Veuillez contacter le service clientèle de MuuseLabs pour plus d'informations.

Consignes pour une utilisation sûre de Jooki

- Jooki ne doit pas être utilisé par des enfants de moins de 3 ans.
- Pour les enfants, Jooki doit uniquement être utilisé en Mode "Sécurité enfant pour le volume audio".
- La température d'usage doit être comprise entre 0 et 40°C
- Le câble USB et le chargeur: Jooki doit être connecté à une prise électrique en utilisant uniquement un câble USB et un chargeur en bonne condition.
- Procédez à l'installation en respectant les instructions du fabricant.
- Dégagez une zone d'au moins 15 cm autour de l'appareil pour garantir une aération suffisante.
- Ne bloquez pas les événements de ventilation.
- N'empêchez pas l'aération: ne couvrez en aucune manière Jooki avec des articles tels que du tissu, des vêtements, des sacs en plastique, etc.
- N'introduisez aucun objet dans les ouvertures de l'appareil.
- Placez l'appareil sur un support stable pour prévenir toute chute.
- Tenez l'appareil éloigné de toute source incandescente ou flamme (nue), telle qu'une bougie allumée.
- N'installez pas l'appareil à proximité d'un radiateur, d'un poêle ou de toute autre source de chaleur (y compris les amplificateurs).
- Évitez de marcher sur le cordon d'alimentation et points de pincement, en particulier au niveau des prises, des socles de prises d'alimentation et du point de sortie de l'appareil.
- N'utilisez que les éléments annexes et les accessoires spécifiés par MuuseLabs.
- Débranchez l'appareil en cas d'orage ou si vous ne l'utilisez pas pendant des périodes prolongées.
- Lorsque l'appareil doit être déconnecté de l'alimentation secteur, débranchez le cordon d'alimentation de l'appareil de la prise secteur.
- La prise d'alimentation doit se trouver à proximité du produit et doit être facilement accessible.
- Ne plongez pas le produit dans l'eau. Une immersion dans l'eau est susceptible d'oxyder les composants électroniques internes.

AVERTISSEMENT! L'utilisation d'un connecteur micro-USB humide ou contaminé peut provoquer une surchauffe ou faire fondre des éléments et causer un incendie ou des dommages corporels. Veuillez à toujours utiliser un connecteur micro-USB propre et sec pour recharger votre enceinte.

Entretien et nettoyage

Jooki a été construit pour être robuste et durable, de manière à ce que les enfants puissent en profiter pendant longtemps. Néanmoins, il y a quelques conseils à suivre :

- Tenez Jooki et les figurines éloignés de la lumière directe du soleil et de toutes sources de chaleur.
- Ne faites pas tomber Jooki sur une surface dure.
- N'exposez pas Jooki à l'humidité, ne le plongez pas dans l'eau.
- Gardez Jooki et les figurines propres en les essuyant soigneusement avec un tissu légèrement humide.

Définissez des volumes d'écoute modérés

AVERTISSEMENT! Évitez les troubles de l'audition. L'écoute de ce produit à un volume sonore élevé ou pendant de longues heures peut provoquer une surdité permanente. Protégez votre audition en définissant des volumes d'écoute modérés.

- Pour les enfants, Jooki doit uniquement être utilisé en Mode "Sécurité enfant pour le volume audio".
- Les adultes peuvent désactiver le Mode "Sécurité enfant pour le volume audio". Ceci doit être utilisé à leurs propres risques.
- Augmentez lentement le volume jusqu'à obtenir un son net, clair et sans distorsion.
- Réduisez le volume ou arrêtez l'écoute si vous ressentez un bourdonnement dans vos oreilles. Faites vérifier votre audition par un médecin.
- Le volume dans les écouteurs doit aussi être vérifié.

Pièces jointes

L'utilisation de pièces jointes non recommandées par le manuel de l'utilisateur de Jooki peut être dangereuse.

Utilisez le câble USB fourni par le fabricant, ou n'importe quel câble USB en bon état.

Utilisez uniquement des chargeurs conformes à la spécification Battery Charging V1.1 publiée par USB Implementers Forum et portant les certifications appropriées (CE pour l'Europe, marque UL pour les États-Unis).

Conformité MuuseLabs. Pour les mentions de sécurité, EMC et RF relatives au produit, rendez-vous sur www.jooki.rocks/compliance. Ce dispositif ne requiert aucun entretien pour rester en conformité.

Mise au rebut des batteries usagées. Si ce produit contient des piles, elles ne doivent pas être jetées avec les autres déchets ménagers. Elles doivent en revanche être déposées dans un centre de recyclage adéquat. Ces piles ne contiennent pas de mercure, de cadmium ou de plomb en quantité supérieure à celle définie dans la directive relative aux piles 2006/66/EC.

Mise au rebut d'équipements électriques et électroniques. Ce symbole indique que ce produit ne doit pas être traité comme un déchet ménager. Il doit en revanche être déposé dans un centre de collecte adéquat pour le recyclage des équipements électriques et électroniques qui contribue à la conservation des ressources naturelles.

En recyclant ce produit et ses piles de façon appropriée, vous participez à l'effort de réduction des conséquences négatives pour l'environnement et pour la santé humaine qui pourraient être causées par une gestion inadéquate. Pour en savoir plus, contactez votre municipalité, votre service de traitement des déchets ménagers, votre point de vente ou rendez-vous sur www.jooki.rocks/compliance.

Le produit ou l'emballage comportent la marque suivante:



Reportez-vous aux informations du produit sur le site de Jooki pour la marque CE applicable. Par la présente, MuuseLabs SA - Rue du Tocsin 12, 1000 Bruxelles, Belgique, déclare que cet appareil est conforme à la directive européenne 2014/53/UE.

Le texte intégral de la déclaration de conformité UE est disponible à l'adresse suivante: www.jooki.rocks/compliance

Industry Canada - IC

Le présent appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes :

- (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage;
- (2) l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

Cet appareil numérique de classe B est conforme aux règlements canadiens ICES-003.

Pour plus d'informations réglementaires, veuillez consulter la section en anglais de ce manuel ou la page web www.jooki.rocks/compliance.

Bande de fréquence de fonctionnement dans l'Union Européenne (MHz) et puissance de radiofréquence maximale transmise (dBm) :

	Bande de fréquence de fonctionnement	Puissance de radiofréquence maximale transmise
WiFi	2400 - 2483.5 MHz	< 20dBm
Bluetooth	2400 - 2483.5 MHz	< 10dBm
NFC	13.553 - 13.567 MHz	< 20dBuA/m @ 10m

Garantie matérielle limitée de MuuseLabs - récapitulatif

MuuseLabs garantit que son produit matériel est exempt de tout défaut matériel et de fabrication pour la période indiquée sur l'emballage à partir de la date d'achat d'origine. Cette période ne peut en aucun cas être inférieure à deux (2) ans. Pour les informations spécifiques relatives à la garantie de votre produit et les procédures de réclamations de garantie, rendez-vous sur <https://support.jooki.rocks>.

En cas de rupture de garantie, l'intégralité de la responsabilité de MuuseLabs et votre recours exclusif consisteraont, à la discrétion de MuuseLabs, à réparer le matériel ou à le remplacer, ou à rembourser le prix d'achat, sous réserve que le produit soit renvoyé au point de vente ou à tout autre lieu indiqué par la loi, accompagné d'un justificatif d'achat. La protection offerte par cette garantie vient s'ajouter aux droits conférés par la législation locale relative aux droits des consommateurs et peut varier selon les pays. Consultez les informations complètes sur la garantie pour connaître les droits des consommateurs et les protections supplémentaires offertes par la garantie de ce produit.

Adresse de MuuseLabs : MuuseLabs SA - Rue du Tocsin 12, 1000 Bruxelles, Belgique.

Avis aux consommateurs de l'Union Européenne : Dans l'Union Européenne, toute période de garantie inférieure à deux ans doit être rallongée pour atteindre une durée totale de deux (2) ans.

Fabricant : MuuseLabs SA - Rue du Tocsin 12, 1000 Bruxelles, Belgique.

Importateur : MuuseLabs SA - Rue du Tocsin 12, 1000 Bruxelles, Belgique.

Informations complètes sur la garantie : www.jooki.rocks/warranty
